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Algemeen 

Het jaar 2021 was voor de HVV opnieuw een Corona jaar. Dan weer werden de werkdagen 
opgeschort dan weer konden we beperkt aan het werk. Al met al niet iets om grote sprongen vooruit 
te maken. 

Het betekende voor onze vele enthousiaste medewerkers toch het missen van een stuk gezelligheid. 
Velen van ons konden vanuit huis werken dankzij Memorix maar dat liep niet zo heel vlot omdat 
velen nog te weinig ervaring hadden met Memorix in de thuisomgeving. 

De Kroniek is wederom toch weer vier maal verschenen dankzij alle bijdragen die hiervoor werden 
aangeleverd en waarde redactie o.l.v. Martin Rothengatter weer een mooie invulling aan heeft 
gegeven. 

Ons digitale netwerk is verbeterd, de foutjes van Memorix zijn er uitgehaald en de website heeft een 
mooie aanpassing gehad en is aangevuld met een beeldbank. Er is een nieuwe server geplaatst en de 
infra is aangepast. Al met al een flinke verbetering en alles wordt nu extern geback-upt. Wim 
Wassink heeft hier heel veel werk aan gehad maar het resultaat mag er zijn. 

Het bestuur werkte meest achter de schermen voort, vergaderde volgens het normale schema, vaak 
via beeldscherm. Gebruikelijk is ook dat wij eenmaal per twee maanden overleg hebben met alle 
actieve medewerkers. Door de corona maatregelen konden deze niet allemaal doorgang vinden. 
Door mondeling contact en enkele nieuwsbrieven bleef iedereen toch zo goed mogelijk op de hoogte 
van de ontwikkelingen. 

De uitgestelde algemene ledenvergadering 2021 werd gehouden op 28 oktober, coronaproof in Zaal 
Korderijnk net voor weer een nieuwe lockdown. In 2022  plannen we de ALV gewoon weer in April. 

Er kon één lezing gehouden worden, ook in oktober, over het verzet in Voorst-Deventer. De opkomst 
was boven verwachting goed. 

De ontwikkelingen ten aanzien van de Cultuur historische Atlas en de website met bijbehorende app 
werden helaas beperkt door de corona maatregelen. Tegen het einde van het jaar werd een eerste 
proefversie van de website en de app opgeleverd door het ingeschakelde bureau Overboord.  De 
besprekingen over de invulling van de redactieraad en de procesmanager voor de Atlas zelf konden 
eind van het jaar ook ingepland worden. De ontwikkelingen komen daarmee weer goed op gang. Er 
zal heel 2022 zeker nog aan gewerkt worden. 

Het bestuur kijkt terug op een jaar waarvan we later waarschijnlijk zullen zeggen:  het schoot niet op, 
ondanks alle goede wil en het blijvende enthousiasme van de medewerkers. 
 


